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تلویزیـــون

هرمز شجاعی مهر معتقد است برای 
اجرای برنامه های سیاسی ساخته نشده، 
زیرا دوست دارد با مردم درباره دغدغه های 
اجتماعی شان صحبت کند. او همچنین 
حضور مجریان زن در برنامه های سیاسی 
را گامی مهم می داند و حتی تاکید می کند 
که مجریان زن می توانند برنامه های 
سیاسی را بهتر و دقیق تر مدیریت کنند. این مجری باسابقه 
تلویزیون درباره ویژگی های یک مجری مناسب برای اجرای 
مناظره های ریاست جمهوری گفت: در مناظره انتخاباتی 
تلویزیون، مردم می خواهند با واقعیت های وجودی و شخصیت 
اشخاصی آشنا شوند که خود را نامزد ریاست جمهوری کرده اند. 
مجری باید کاملا بی طرف باشد و سوالاتش را به عنوان یکی 
از آدم های کوچه بازار بپرسد و همان سوالاتی که در ذهن 
مردم است را مطرح کند. مجری مناظره ها باید سعی کند 
با سوالاتی که می پرسد اطلاعات مردم را درباره شخصیت و 
توانایی نامزدها افزایش دهد. شجاعی مهر با بیان اینکه اجرای 
مناظره ها کار بسیار سخت و دشواری است، درباره ویژگی های 
مجری مناسب برای اداره این برنامه، افزود: مجری مناظره ها 
باید از فهم و شعور سیاسی بالایی برخوردار باشد؛ البته 
طبیعی است که چنین اشخاصی به یک سمت خاصی تمایل 
دارند برای همین باید از میان مجریان، افرادی که حقگوتر و 
متعادل ترند انتخاب شوند. کسانی که انصاف را رعایت می کنند. 
این مجری باسابقه با اعتراف به اینکه توانایی بی طرفی محض 
را در خودش نمی بیند و فکر می کند فرد ناخودآگاه به سمت 
علایقش کشیده می شود، تاکید کرد که رعایت اصل بی طرفی 
در برنامه های سیاسی سخت تر و البته ضروری تر است. او 
ادامه داد: یکی از ویژگی های مهم برای یک مجری، به ویژه در 
برنامه های سیاسی این است که کاملا بی طرف باشد و بداند اگر 
کمترین تمایلی به یکی از نامزدها داشه باشد به مردم خیانت 
کرده و دروغ گفته است. صداقت و راستگویی یکی از وظایف 
اصلی مجری هاست. مدیران باید کسی را انتخاب کنند که 

بتواند احساستش را کنترل کند و واقعیت ها را بگوید.
 مجریان خانم بهتر از آقایان هستند

او با تاکید بر موفقیت خانم ها در عرصه اجرا، اظهارکرد: ما 
مجریان خانم بسیاری خوبی داریم که خیلی بهتر از آقایان 
می توانند خیلی از برنامه ها را اداره کنند. خانم ها از صبح تا شب 
برنامه های مختلف را اجرا می کنند. خانم ها  چون دقت نظر 
بیشتری دارند، نکته سنج هستند، رعایت انصاف را می کنند 
و خیلی قانون مندند می توانند در اجرای برنامه های سیاسی 
موفق تر هم باشند. در  کارهای اینچنین این قانونمندی 
ضروری است و حضور بانوان در این عرصه گام بزرگی است. 
اینکه دو شخصیت سیاسی مقابل هم بنشینند و یک مجری 
خانم باسواد و آگاه شخصیت و هویت درونی  آنها را آشکار کند، 
موضوع مهمی است. شجاعی مهر در پایان گفت: من به هر 
چیزی فکر می کنم حتی اجرای برنامه های سیاسی و گویندگی 
خبر اما انگار من را برای برنامه های سیاسی نساخته اند؛ یکی 
ـ دو بار هم خودم را امتحان کردم وقتی خبر 6صبح رادیو 
توسط آقای حیاتی پخش می شد و من بعدش برنامه صبح 
را اجرا می کردم، فکر می کردم که اگر جای ایشان باشم برایم 
سخت است. چون من عادت کرده ام با مردم حرف بزنم و خیلی 
صمیمی درباره مسائل اجتماعی با آنها صحبت کنم. همانقدر 
که در مورد مسائل اجتماعی اشراف دارم و بلدم چه بگویم، به 
همان اندازه در مسائل سیاسی ناآگاهم و می ترسم وضع را بدتر 
کنم. برای همین ریسکش را نکردم. معمولا کاری را انجام 
می دهم که بلدم و خوب از پس آن برمی آیم؛ البته واقعا دقیق 

نمی دانم تاکنون چقدر توانسته ام از پس اجراهایم بربیایم.

سریال »بوتیمار« درست است نام عجیب و غریبی 
دارد، ولی شاید خیلی ها برای اولین بار این نام را 
می شنوند. اما در بطن ماجرایش که بروید متوجه 
می شوید چرا این نام را برای این سریال انتخاب 
کرده اند. این سریال روایت یک قصه خانوادگی را در دل 
جامعه و فراز ونشیب هایش نشان می دهد. خانواده ای 
که بنا به شرایطی مجبور به سفری به شمال کشور 
می شوند و هر کدام از اعضای آن دغدغه ای برای 
آینده و زندگی خود دارند. »نهال« هم تنها دختر این 
خانواده است که در سن دانشجویی می خواهد با یکی 
از همکلاسی هایش ازدواج کند. مشکلاتی که برای پدر 
و خانواده او رخ می دهد در میانه داستان او را هم درگیر 
این ماجرا می کند و قصه ای با چاشنی کرونا را تصویر 
می کند. »سارا مقربی« در این سریال نقش »نهال« را 
ایفا می کند، »فارس« با وی گفت وگویی انجانم داده 

که ادامه می خوانید.  
سریال های  در  شما  »مقربی«  خانم   
سریال  در  و  بودید  نشده  دیده  تلویزیونی 
»بوتیمار« برای اولین بار بازیگری را در قاب 

تصویر تجربه کردید. درست است؟
حضورم در »بوتیمار« اولین تجربه ام نیست اما 

اولین کاری است که تا به حال از من پخش شده است.
 نهال دختری است که به شدت به پدرش 
وابسته است و حتی زمانی که می خواهد ازدواج 
کند برای او و پدرش سخت است. چطور شد که 

به این کار معرفی شدید؟
قبل از این کار تئاتر بازی می کردم و همین باعث شد 
که مرا شناختند و از من دعوت به همکاری کردند و به 
دفتر رفتم و آقای مهام و نجف زاده را از نزدیک دیدم و 

صحبت کردیم.
 چند سالتان است؟

۲۰ سال.
 و تقریبا همین سن را در سریال بازی 

می کنید؟
بله همین حدود است و نقش دختر دانشجویی 

است.
 با توجه به اینکه سریال در ژانرکمدی 
ساخته شده است، حضور در سریال کمدی برای 

اولین تجربه چطور بود؟
کمدی برخلاف تصوری که همه دارند شاید خودم 
هم همین تصور را داشتم که خیلی کار راحتی است، 
اما واقعا اینطور نیست. خیلی چالش بزرگی است 
اینکه بخواهی کمدی کار کنی. اینکه در یک فضای 
جدی باعث شوید یک کاری طنز شود و بقیه با آن 
بخندند و برای من هم چالش بزرگی بود اما خداراشکر 
با راهنمایی هایی که آقای نجف زاده کردند خیلی به 
من کمک کردند و امیدوارم که مسیر را درست پیش 

رفته باشم.
تم های  اینکه  از  بیشتر  نهال  نقش   
کمدی داشته باشد نقشی جدی است که در 

موقعیت های کمدی قرار گرفته است.
بله آنقدرها کمدی نیست و بیشتر شرایطی که 

برایش پیش می آید کمدی است.
 یکی از دغدغه های جوانان امروزی ازدواج و 
مسائل قبل و بعداز آن است که به واسطه حضور 
شما و علی صبوری به بخش هایی از این ماجرا 

ورود شده است.
در کل این سریال،  کار به روزی است. به نسبت اینکه 
دغدغه کل آدم های این کار همان کروناست و مسائل و 
مشکلاتی که الان مردم با آن دست وپنجه نرم می کنند 

را سعی کردیم در کار نشان دهیم.
 یکی دیگر از مواردی که به شدت در این 
کار دیده می شود و موردتوجه قرار گرفته 
کارهای  در  البته  که  است، همین کروناست 

دیگری هم بوده اما نه با این جزئیات و ریزبینی.
بله، ما هم تلاش کردیم تا جایی که می شود به روز 
جلو برویم و تمام این مشکلات مردم را نشان دهیم 
حالا در قالبش کاری کنیم که یکجاهایی هم مردم با 
ما همذات پنداری کنند و لبخندی روی لبانشان بیاید.

 یعنی از نظر شما این سریال کمدی صرف 
نیست؟

نه کمدی صرف هست، اما در کنار کمدی بودن 
مشکلات و مسائل مردم را هم با خودش درگیر کرده 

است.
 با توجه به اینکه کرونا هم در قصه هست، 
چقدر سعی کردید به تلخی های کرونا ورود 

کنید؟
خیلی سعی کردیم که اوضاع را طوری نشان 
دهیم که مردم را شاد کنیم و حالشان خوب شود اما 
تا آنجایی که می شد تمام شرایط کرونا پروتکل هایش و 
اتفاق هایی که مردم با آن درگیرند را نشان دادیم. حتی 
جایی هست که یکی از شخصیت ها دچار این بیماری 

می شود و سعی می کنیم حال بقیه را هم نشان دهیم.
 فکر می کنید نشان دادن کرونا در قصه این 
سریال و ورود به جزئیات کرونا در ریز زندگی 
مردم چقدر می تواند مردم را کمک کند و بار 

روانی شان را کم کند؟
فکر می کنم بتواند به مردم کمک کند چون که الان 
همه مردم با آن درگیرند و چیزی نیست که نتوانند 
حسش کنند و نتوانند با آن همذات پنداری کنند. 
کما اینکه چند وقتی از کرونا گذشته و حس می کنم 

در یک زمانی برای مردم عادی شده بود. اما امیدوارم 
حداقل این کار باعث شود تلنگری به مردمی  زده 
شود که بی خیال هستند و مردم این موضوع را جدی 
بگیرند و آنقدر راحت از کنارش رد نشوند چون واقعا 
ساده نیست و باید انگار یکی از اعضای خانواده درگیر 
شود تا بقیه متوجه شوند چی هست و چقدر سخت و 

خطرناک است.
 به طور معمول برخی از نقش ها به بازیگرانی 
که آن را ایفا می کنند شباهت هایی دارد و برخی 
اوقات هم بازیگران نقش را برای خود می کنند. 

نقش نهال به شما شباهت دارد؟
نهال تقریبا همسن خودم است و دانشجو بودنش 
به من شباهت دارد و آنقدرها با من تفاوت ندارد. اما 
اتفاق ها و درگیری هایی که برایش در موقعیت های 
مختلف پیش می آید، شاید متفاوت از زندگی شخصی 

من باشد. اما به صورت کلی آنقدر از من دور نیست.
 نقش نهال دغدغه های سارا مقربی را در 

زندگی شخصی اش نشان می دهد؟
فکر می کنم نه فقط دغدغه من، دغدغه خیلی از 
جوان های امروزی شاید حتی نشان می دهد. درگیری با 
دانشگاه ازدواج مخالفت پدر یا اتفاق هایی که در خانواده 
می افتد و او را درگیر می کند. کلا این کار یک خانواده ای 
را نشان می دهد که همه پشت هم بودند و هم را دوست 
دارند و سعی می کردند در کنار هم زندگی شان را 
جلو ببرند. این موضوع دغدغه همه همسن و سالان 

من است.
 این سن، سن خاصی است. یعنی نه از 
نوجوانی خیلی فاصله گرفته نه وارد جوانی 

شده است.
بله دقیقا درست است و اینکه بخواهی این دوران را 
درست طی کنی و در مسیر درستی پیش روی مهمتر 
است. همچنین این سریال تلاش کرده تا دغدغه های 
خانوادگی را در کنار دغدغه هایی که در جامعه فعلی 

هست را نشان دهد.
 کار در شرایط کرونایی چطور است؟ با توجه 

به اینکه جلوی دوربین هم ماسک می زنید.
تجربه بسیار سختی است و امیدوارم دیگر نه فقط 
خود من هیچکسی در هیچ زمانی این را تجربه را 
امتحان نکند. به غیر از اینکه ماسک می زنید و جلوی 
دوربین می روید این استرسی که سر کار دارید و اینکه 
الان چه می شود و این ویروس هست و چه کسی ممکن 
است به این بیماری مبتلا شده باشد؟ همه و همه از 
جمله دغدغه های یک بازیگر در پشت صحنه سریال 
است. اما خداراشکر در این کار واقعا پروتکل های 
بهداشتی رعایت شد و تا همین الان هیچکسی در گروه 

دچار این بیماری نشد.
 خودتان کرونا گرفتید؟

یک زمانی یکی از اعضای خانواده ام با این بیماری 
درگیر شد و تازه متوجه شدم که چی هست. خودم 
هم آدمی  بودم که این بیماری را جدی می گرفتم نه 
خیلی و می گفتم شاید برای بقیه باشد برای ما نیست. 
دقیقا همان چیزی که همه می گویند اما وقتی درگیر 

می شوی تازه متوجه می شوید.
 در این سریال با خانم گلچین و آقای لولایی 

بازی دارید. از این همکاری بگویید.
برایم افتخار بزرگی بود که بخواهم با این عزیزان کار 
کنم. واقعا کارکردن کنارشان خیلی برایم لذتبخش 
بود و مثل کلاس درس بود که خیلی یاد گرفتم و 
سعی کردم تا جایی که می توانم از کنارشان بودن 
بیشتر یاد بگیرم. از طرفی هم خیلی این دو عزیز به 
من کمک کردند و در مواقع لازم راهنمایی هایشان 

شامل حالم شد.
 الان چند سریال دیگر هم زمان با سریال 
شما در حال پخش است فکر می کنید سریال 

شما چقدر دیده شده باشد؟
همیشه در هر صنفی رقابت وجود دارد. به سریال 
بوتیمار خیلی امیدوارم چون مطمئنم مردم دوستش 
خواهند داشت و کاری است که در این شرایط سخت 
حال مردم را خوب می کند و پتانسیل اینکه بخواهد کار 

درجه یکی شود را دارد.
مهام  و  نجف زاده  آقای  با  همکاری  از   

بفرمایید.
آقای نجف زاده و مهام خیلی به من لطف داشتند 
که اعتماد کردند و مرا برای این نقش انتخاب کردند و 
هدایتم کردند. شاید فکرش را هم نمی کردم که روزی 
بخواهم با آقای مهام و نجف زاده کار کنم اما به هرحال 
این اتفاق افتاد. گروه تولیدمان گروه درجه یکی هستند 
که به طور حرفه ای کار می کنند و من هم در کنارشان 

حرفه ای بودن را یاد گرفتم.
 یکی دیگر از نکاتی که در این سریال وجود 
دارد تصویربرداری آن در شمال کشور است. 
به طور معمول برای اغلب بازیگران حضور در آن 
خطه بسیار دلچسب است و حال و هوای خوبی 

به آنها منتقل می کند.
شمال کشور خیلی حال و هوای خوبی داشت اولا 
به خاطر آب وهوای خوبی که دارد و بعد هم حضور در 
کنار بازیگران بومی  که کارکردن در کنارشان تجربه 
خاصی بود. به هرحال هر کاری یکسری تجربه هایی به 
آدم اضافه می کند خیلی خوب است که موارد خوبش 

را نگه داریم.
 چقدر دوست دارید در کارهای کمدی بازی 

کنید و چقدر اولویت تان کارهای جدی است؟
به هرحال هر بازیگری دوست دارد اغلب ژانرها را 
در کارنامه کاری اش تجربه کند. کار کمدی را دوست 
دارم اما دوست دارم کار جدی را هم حتما تجربه کنم و 
اینطور نباشد که فقط کمدی یا فقط جدی کار کنم و 

ترجیح می دهم متنوع کار کنم.
 مدیوم برای شما اهمیت دارد؟ تلویزیون یا 

سینما کدامیک برایتان جذاب ترند؟
صددرصد تلویزیون برایم جذاب تر است. به خاطر 
اینکه مردم عام خیلی بیشتر آن را می بینند و بازیگر 
هم بیشتر دیده می شود. اما از طرفی هم سینما تجربه 
خیلی بزرگی است و حتما هم دوست دارم تجربه اش 

کنم.
 چه توقعی از خودتان در بازیگری دارید و 

دوست دارید آینده بازیگری تان به کجا برسد؟
دوست دارم اتفاق های خوبی برایم در این مسیر 
بیفتد و سریال بوتیمار دیده شود و پشت سر آن بازهم 

ادامه دهم و اتفاق های خوبی برایم بیفتد.
 حتی اگر پیشنهاد بعدی تان و پیشنهادهای 

بعدی هم کمدی باشد؟
ترجیح می دهم ببینم چه چیزی برایم پیش می آید 

و بعد تصمیم بگیرم.
 شما بازیگری را با تئاتر آغاز کردید؟

به صورت هنرجویی از دوران کودکی بازیگری را 
شروع کردم اما تقریبا سه چهار سال تئاتر حرفه ای و 
نیمه حرفه ای کار کردم اما کاری که در تهران کار کرده 

باشم تئاتر خانه برنارد آلبا بود که بازی کردم.
 فکر می کنم خیلی خوش شانس بودید که 
به سرعت هم دیده شدید و بازی تان مورد توجه 

قرار گرفت.
بله هم خوش شانس هم اینکه تلاش کرده بودم. 
اینطور نیست که همه اش شانس باشد به هرحال 
تلاش کردم و راه سختی را پشت سر گذاشتم تا به اینجا 

رسیدم و امیدوارم مابقی مسیر را هم درست بروم.
 برای آینده کاری تان برنامه ریزی کردید؟

بله برنامه ریزی هایی دارم و از چهار سال پیش 
برنامه  ریزی هایی کردم و خداراشکر تا الان طبق 
آنچه دوست داشتم پیش رفته و امیدوارم بقیه اش هم 

همینطور پیش برود.

»سنجرخان«
روحیهامراحفظ

کردهاست

قطب الدین صادقی با اشاره 
به تعطیلــی تمـاشاخانه شانو 
و پرداخت هزینـه های سنگین 
سالن به صورت شخصی درباره 
توضیح  فعالیت هــایش  دیگر 
صادقی  قطــب الــدین  داد. 
نویسنده و کارگــردان تئــاتر 
و مدیر تماشاخانه شانو درباره 
فعالیت مجدد این تماشاخانه 
تماشاخانه  متاسفــانه  گفت: 
شانو در دوران کرونا نتوانسته 
هــیچ فعــالیتی داشته باشد 
چون درخواستی وجود ندارد 
و کسی حاضر نیست در سالن 
بدون تماشاگر اجرا برود. البته 
یکی دو گروه متقاضی اجرا در 
تماشاخانه به صورت مشارکتی 
هستند اما به دلیل ضرر مالی که 
مطمئنا نصیبم خواهد شد این 
پیشنهادات را نپذیرفتم. وی ادامه 
داد: با شرایط پیش آمده و تعطیلی 
نزدیک به دوساله تماشاخانه 
مجبور هستم ماهی سی میلیون 
تومان اجاره ملک را به صورت 
شخصی پرداخت کنم و متاسفانه 
پس انــدازه  هرچه  امروز  تا 
داشتـه ام بابت هزینه های سالن 
رفته است. صــادقی در پایــان 
درباره دیگر فعالیت هایش توضیح 
داد: ایــن روزها تنها اتفاقی که 
باعث شده روحیه ام را از دست 
سریال  در  نــدهــم حضورم 
اســـت  »ســنــجــرخـان« 
کـــارگــردانـــی  بــه  کــه 
این  لطیفــی  محمدحسیــن 
روزهــا در کــردستان مراحل 
می گذراند.  را  تصویربرداری 
در این مجموعه تلویزیونی هم 
به عنوان بازیگر و هم ناظرکیفی 
اتفاق  برایم  که  دارم  حضور 

خوشایندی است.

یک کارگردان سینما 
بیان کرد که برخی از 
مدام  دولتی  نهادهای 
دروغ می گویند به همین 
دلیل کاش دیگر دولت 
کمکی به فیلم هایم نکند. 
ابوالفضل جلیلی درباره 
آخرین وضعیت پروژه سینمایی »محدوده قدیمی 
فرخ« گفت: نویسنده فیلمنامه این فیلم همسرم 
مریم اشرفی بود. من هم به عنوان تهیه کننده 
معرفی شده بودم اما در ادامه برای همکاری با گروه 
به توافق نرسیدیم و کلا از پروژه کنار کشیدم. در 
حال حاضر پروانه ساخت مجددی برای آن صادر 
شده است. وی درباره فعالیت این روزهای خود 
ادامه داد: پروانه ساخت دیگری با نام »داد« دریافت 
کرده ام. فیلم های من از قدیم اینگونه بوده اند که 
کسی سرمایه آن چنانی برای شان نمی گذارد و به 
همین دلیل همه کاره فیلم هایم هستم و تنها مانده 
جلوی دوربین بازی هم بکنم! در این پروژه هم همه 
کارها فعلا با خودم است. جلیلی بیان کرد: قرار بود 
یک کمک دولتی در قالب شراکت برای تولید این 
فیلم صورت بگیرد که »فارابی« نتوانست در این 
فیلم همراهی کند. بعداز آن تصمیم بر این شد که 
از صندوق اعتباری هنر، وام بگیرم. موافقت اولیه 
هم صورت گرفت. همزمان سراغ مرکز گسترش 
سینمای مستند و تجربی هم رفتم که در قالب 
کمک به افرادی که فیلم اول شان را می سازند، 
به میزان ۳۰۰ تا ۸۰۰ میلیون تومان، در پروژه 
مشارکت کند. مذاکراتی داشتیم که از این کمک 
استفاده کنیم که آنها هم موافقت اولیه را اعلام 
کردند و حتی گفتند برو کار را شروع کن. وی ادامه 
داد: با همین پشتوانه کارهای مقدماتی را شروع 
کردیم اما هرچه تماس گرفتم دیگر هیچ کدام از 
این دوستان پاسخگو نبودند! هرچه پیام فرستادم 
هم کسی توضیح نداد دلیل این تغییر رفتار چیست! 
بازیگرانی هم که انتخاب کرده بودم مدام پیگیر 
هستند که چه شده است؟ این کارگردان گفت: الان 
نزدیک یکماه است که سر لوکیشن فیلم و منتظر 
باران رحمتی برای تولید فیلم هستیم! یک وانت 
برای فیلم نیاز داشتیم و نامه نگاری هایی با یکی از 
شرکت های خودروسازی داشتیم که بتوانیم نصف 
قیمت و نه رایگان ماشین به ما بدهند که حتی در 
فیلم تبلیغش را هم بکنیم، اما آن را هم نپذیرفتند! 
واقعیت این است که برخی افراد با یک نامه از همین 
مراکز و شرکت ها میلیاردها تومان پول می گیرند 
اما یکسری هم شبیه ما هستند! جلیلی تاکید کرد: 
واقعا مشکل من این نیست که چرا به امثال من 
کمکی نمی کنند، مشکلم این است که چرا دروغ 
می گویند. بعضی به من می گویند چرا از اروپایی ها 
اینقدر تعریف می کنی. برای اینکه معتقدم آنها 
روراست هستند. وی در توضیح محتوای فیلم 
»داد« هم گفت: این فیلم درباره مشکلات نوجوانان 
است و پروانه ساختش هم از سوی ارشاد صادر شده 
اما نشسته ایم و به این فکر می کنیم که بدون پول 
چگونه می توانیم این فیلم را بسازیم! منتظرم »داد« 

به جایی برسد.

روبــهرو

بازیگر سریال »سردلبران« گفت: طبیعتا 
همه ما نگران سلامتی خود و خانواده 
خودمان هستیم اما از سویی نمی توان 
تولیدات را تعطیل کرد زیرا قشر بزرگی از 
خانواده سینما و تلویزیون هم اکنون از این 
راه امرار معاش می کنند. محمد کاسبی 
پیرامون وضعیت فعلی تولیدات با وجود 
شرایط بیماری کرونا اظهارکرد: طبیعتا همه ما نگران سلامتی خود و 
خانواده خودمان هستیم اما از سویی نمی توان تولیدات را تعطیل کرد 
زیرا قشر بزرگی از خانواده سینما و تلویزیون هم اکنون از این راه امرار 
معاش می کنند. وی در همین راستا ادامه داد: در ابتدا این را بگویم 
که ما باید از هنرمندان حمایت کنیم، اگر می خواهیم تولید متوقف 
شود باید جایگزینی برای درآمدزایی عوامل سینما و تلویزیون داشته 
باشیم، نمی توان از همه انتظار داشت تا در خانه بمانند زیرا هیچکس 
حمایتی از این قشر نمی کند و این خودشان هستند که باید گلیم شان 
را از آب بیرون بکشند. کاسبی کم کاری خود در سال های گذشته را 
به دلیل وسواس خود در انتخاب نقش اعلام کرد و افزود: دلیل وسواس 
من برای انتخاب نقش کاملا شخصی است، همیشه گزیده کار بوده ام 
و به همین دلیل دوستان می دانند که برای چه نقش هایی به من فکر 
کنند زیرا هر نقشی را در هر اثری بازی نمی کنم و البته که از این 
انتخاب خوشحالم. این بازیگر پیشسکوت سینما و تلویزیون ادامه داد: 
طی دو سال ونیم بیکاری چند اثر سینما، چندین سریال و تله فیلم را 
نپذیرفته ام، بعدها که آن آثار را دیدم به خودم گفتم که اشتباه نکرده ام 
و از اینکه در آن آثار بازی نکردم راضی هستم، کار برای بازیگر دو جنبه 
مالی و روحی دارد، هر بازیگری برای پذیرش و یا عدم پذیرش نقش 
منطق شخصی خود را دارد و برای من هم ارزش و اعتبار نقش بسیار 
مهم است. وی با اشاره به اهمیت نقش برای حضور در آثار تصویری 
اذعان کرد: واقعیت امر ترجیح من بیکاری است به جای اینکه در هر 
اثری بازی کنم زیرا حوصله بازی در آثار ضعیف و کم کیفیت را ندارم. 
کاسبی با اشاره به دلیل دلیل کم کاری خود طی سال های گذشته 
خاطرنشان کرد: واقعیت اینکه پیشنهادات نسبت به گذشته خیلی 
کمتر شده است، برخی مواقع هم اگر پیشنهادی باشد موردپسند 
من قرارنگرفته و ترجیح داده ام که در آن کار بازی نکنم. البته من 
همیشه در زندگی امیدوار بوده و توکلم به خداست و همچنان به 

آینده امیدوارم.

محمد کاسبی: 
پیشنهاد زیاد می شود؛ اما کار خوب نداریم

هرمز شجاعی مهر:
 برای اجرای برنامه های سیاسی 

و »خبر« ساخته نشدم

ابوالفضل جلیلی: 
منتظرم »داد« به جایی برسد

سارا مقربی:

  سریال »بوتیمار« 
 به دغدغه 

جوانان می پردازد


